
 
 

 

 

MØTEPROTOKOLL 
 

Formannskapet 
 

Møtested: Kommunestyresalen   

Møtedato: 08.05.2012 Tid: 09:00 

 

Til stede på møtet 

Medlemmer: Unn Berit Guttormsen, Frank Arne Hansen, Kjell Richardsen 

Forfall: Karsten Schanche, Janne Andreassen 

Varamedlemmer: Jarmo Finnestrand, Rolf Laupstad 

Fra adm. (evt. andre): Rådmann, kontorsjef 

 

Innkalling: Ingen merknader til innkalling eller saksliste 

Merknader:  

Behandlede saker:  Sak 29/12 – sak 34/12 

 

Underskrifter: 

 
Vi bekrefter med våre underskrifter at møtebokens blad er ført i samsvar med det 
som ble bestemt på møtet. 
 
 
 
   

Unn Berit Guttormsen   
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29/12 

STATUTTER FOR TILDELING AV KULTURMIDLER 

 
 

Rådmannens innstilling: 
Rådmannen gis fullmakt til å tildele kulturmidler. Avgjørelser kan klages inn for 
klagenemnda (formannskapet). 
 
 

Behandling: 
 

Vedtak: 
Rådmannen gis fullmakt til å tildele kulturmidler. Avgjørelser kan klages inn for 
klagenemnda (formannskapet). 
Enstemmig vedtatt 
 
  
30/12 

HØRING FLYRUTEPROGRAM 

 
 

Rådmannens innstilling: 
Berlevåg kommune har følgende synspunkter på Widerøes flyruter: 
 
1. Det blir etterlyst bedre forbindelser mellom Alta - Berlevåg og v.v. 
2. Det er stundom vanskelig å få plass mellom Berlevåg og Kirkenes på WF-930. 

Dette henger sammen med at flyet er fullt belagt på strekningen Vadsø - 
Kirkenes. 

3. Likeledes kan det være vanskelig å få plass mellom Kirkenes og Berlevåg. Også 
her er det strekningen Kirkenes - Vadsø som er fullt belagt. 

4. Vi ser også at første ankomst til Tromsø er så sent på dagen at man er tvunget til 
å ha ekstra overnatting uansett formål med reise.  Dette fordyrer reisen. 

 

Behandling: 
 

Vedtak: 
Berlevåg kommune har følgende synspunkter på Widerøes flyruter: 
 
1. Det blir etterlyst bedre forbindelser mellom Alta - Berlevåg og v.v. 
2. Det er stundom vanskelig å få plass mellom Berlevåg og Kirkenes på WF-930. 

 Dette henger sammen med at flyet er fullt belagt på strekningen Vadsø - 
Kirkenes. 

3. Likeledes kan det være vanskelig å få plass mellom Kirkenes og Berlevåg. Også 
her er det strekningen Kirkenes - Vadsø som er fullt belagt. Videre vil en påpeke 
at sykehuspasienter som bruker fly ikke er hjemme i Berlevåg før sent på kvelden. 

4. Vi ser også at første ankomst til Tromsø er så sent på dagen at man er tvunget til 
å ha ekstra overnatting uansett formål med reise.  Dette fordyrer reisen. 

5. Berlevåg kommune ønsker bedre forbindelser på søndager. 
Enstemmig vedtatt 
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31/12 

OPPNEVNING AV SAKKYNDIG TAKSTNEMND 

 
 

Rådmannens innstilling: 
Forslag til oppnevning av sakkyndig takstnemnd og sakkyndig ankenemnd med 
ansatte besiktigelsesmenn vedtas slik det framgår av saksutredningen. 
 
 

Behandling: 
 

Vedtak: 
Forslag til oppnevning av sakkyndig takstnemnd og sakkyndig ankenemnd med 
ansatte besiktigelsesmenn (alternativ 2) vedtas slik det framgår av saksutredningen. 
Enstemmig vedtatt 
 
  
32/12 

ØKONOMISK STATUS - AREALPLANARBEID BERLEVÅG OG KONGSFJORD 
 

Rådmannens innstilling: 

 Formannskapet tar økonomisk status til orientering, og stiller seg bak 
administrasjonens vurdering om å videreføre planarbeidet til tross for økte 
kostnader. 

 Formannskapet anser en oppdatering av planverket som en forutsetning for en 
best mulig tilrettelegging for fremtidig nærings- og befolkningsutvikling i 
kommunen. 

 Den økonomiske rammen for prosjektet budsjettreguleres slik at planarbeidet i 
Berlevåg og Kongsfjord kan ferdigstilles. 

Økonomisk ramme for planarbeidet beløper seg pr 02.05.12 til kr 1 592 533, dvs en 
økning på kr 943 533,- fra opprinnelig akseptert tilbud på kr 649 000,-. 
 

Behandling: 
 

Vedtak: 

 Formannskapet tar økonomisk status til orientering, og stiller seg bak 
administrasjonens vurdering om å videreføre planarbeidet til tross for økte 
kostnader. 

 Formannskapet anser en oppdatering av planverket som en forutsetning for en 
best mulig tilrettelegging for fremtidig nærings- og befolkningsutvikling i 
kommunen. 

 Den økonomiske rammen for prosjektet budsjettreguleres slik at planarbeidet i 
Berlevåg og Kongsfjord kan ferdigstilles. 

Økonomisk ramme for planarbeidet beløper seg pr 02.05.12 til kr 1 592 533, dvs en 
økning på kr 943 533,- fra opprinnelig akseptert tilbud på kr 649 000,-. 
Enstemmig vedtatt 
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PLANPROGRAM - OMRÅDEREGULERING I KONGSFJORD 

 
 

Rådmannens innstilling: 

 Formannskapet vurderer planprogrammet som nå foreligger som et godt 
grunnlag for det videre planarbeidet i Kongsfjord, 

 Formannskapet mener at dokumentet ivaretar de hensyn og interesser som er 
nødvendig for å etablere et konstruktivt og utviklingsorientert plangrunnlag i 
Kongsfjord. 

 Formannskapet vurderer således at plan- og bygningslovens bestemmelser er 
godt ivaretatt gjennom planprogrammet som nå foreligger. 

 
 

Behandling: 
 

Vedtak: 

 Formannskapet vurderer planprogrammet som nå foreligger som et godt 
grunnlag for det videre planarbeidet i Kongsfjord, 

 Formannskapet mener at dokumentet ivaretar de hensyn og interesser som er 
nødvendig for å etablere et konstruktivt og utviklingsorientert plangrunnlag i 
Kongsfjord. 

 Formannskapet vurderer således at plan- og bygningslovens bestemmelser er 
godt ivaretatt gjennom planprogrammet som nå foreligger. 

Enstemmig vedtatt 
 
  
34/12 

INFORMASJONSSAK -  

STRATEGISK REISELIVSPLATTFORM FOR BERLEVÅG KOMMUNE 
 

Rådmannens innstilling: 
Rapporten Strategisk reiselivsplattform for Berlevåg kommune tas til orientering 
 
 

Behandling: 
 

Vedtak: 
Rapporten Strategisk reiselivsplattform for Berlevåg kommune tas til orientering 
Enstemmig vedtatt 
 
  


